
學校﹕中學
Schools: Secondary

本校採用預防性環境管理策略，將環保理念融入日常校園生活，並透過跨
科系的課程提升學生對環境保育的知識、意識以及實踐能力；本校與不同
持分者建立緊密夥伴關係，積極為社區人士提供環保教育及生態導賞，並
透過國際環境會議分享經驗，成為一所具全球視野的綠色中學。

We adopt preventive environmental management strategies to integrate green 
ideas into the school’s daily life, and enhance students’ environmental knowl-
edge, awareness and ability through cross-subject curriculum. Partnering 
closely with various stakeholders, we actively offer environmental education 
and eco tour experience to the community. Through various international envi-
ronmental conferences, our school has successfully developed as a green 
school with a global perspective.

相片及資料由得獎公司或機構提供
Photos and information are provided by the winning companies or organizations

伊利沙伯中學舊生會中學
Queen Elizabeth School Old Students’ 
Association Secondary School

中三班際太陽爐設計比賽
Solar cooker design competition for S3 students

獲聯合國教科文組織全國工作委員會頒發「可持
續發展教育示範學校」榮譽。
“Exemplary School in Sustainable Development 
Education＂ awarded by the National Working 
Committee, UNESCO.

學校飯堂餐具重用及廚餘回收。
Cleaning up of reusable tablewares and recycling 
of food waste in school canteen.

校園內的微型濕地
Micro-wetland on campus

向區內小學生講解香港可持續漁業專題研習的內
容。
Sustainable fishery in Hong Kong: presentation 
to primary school pupils.
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